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Realiseren dorpshuis Neeritter 
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Politieke groepering  Ronduit Open 

  

Datum binnenkomst 
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+  
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Afdeling 

+ 
Team 

 Samenleving 

+ 
Beleid 

  

Join- 
raadsvragenboek 

 2022-172 

  

Vragen   

Inleiding (1) 

 

In de commissievergadering Bestuur en middelen van 19 oktober 

2022 meldde de portefeuillehouder dat de architect voor de 

verbouwing van het toekomstbestendig dorpshuis in Neeritter een 

ontwerp heeft gemaakt waarvan de kosten geraamd worden op  2 

miljoen euro. 

 

Vragen 

 

1. Zijn deze kosten inclusief de noodzakelijke werktuigbouwkundige 

    aanpassingen? 

 

2. Zijn deze kosten inclusief de noodzakelijke uitbreiding van de 

    elektrotechnische installatie?  

 

3. En is er ook voldoende capaciteit op het elektriciteitsnet  

    beschikbaar voor deze uitbreiding? 

 

Inleiding (2) 

 

In het B&W advies van 11-10-2021 en vervolgens in de raad van 9 

november 2021 is een taakstellend investeringsbedrag vastgesteld 

van  € 1.300.000 incl BTW  in 2024. 

Het investeringsbedrag is inclusief voorbereidingskrediet, vaste en 

losse inventaris. 



 

Vragen 

 

4. Met welke opdracht is de architect aan de slag gegaan en wie heeft 

    deze opdracht verstrekt?  

 

5. Is de architect meegegeven hoe hoog het taakstellend budget  

    bedraagt waartoe de raad op 9 november 2021 heeft besloten en 

    welke kosten hiertoe behoren ?  

    Het onnodig uitwerken van plannen die ver boven het budget 

    uitkomen gaan ten koste van de uitvoering.  

 

Inleiding (3) 

 

In het B&W advies staat dat de werkgroep “toekomstbestendig 

dorpshuis” op zoek gaat naar subsidies en sponsoring.  

 

Vraag 

 

6. Hoever is men één jaar na dato hiermee gevorderd? 

 

Inleiding (4) 

 

In het raadsbesluit van 9 november 2021 is opgenomen dat d.m.v. 

periodieke rapportages de commissie sociaal over de voortgang 

geïnformeerd wordt.  

 

Vraag 

 

7. Vanaf wanneer worden deze periodieke rapportages geagendeerd? 

 

Inleiding (5) 

 

In de nieuwsbrief Itter laeftj van 5 november 2022 staat te lezen: 

Natureluur heeft een intentieovereenkomst getekend voor opvang 

van kinderen van 0 tot en met 12 jaar in het Dorpshuis. 

 

Vragen 

  

8. Heeft dit invloed en hoeveel op de kinderopvang van Hoera in de 

     nieuwe school in Ittervoort ? 

 

9. Hoeveel ruimte wordt er dan minder gebouwd voor Hoera in de 

    nieuwe school? 

 

  

Ambtelijk advies  Datum:  

Advies:  

De vragen als volgt beantwoorden 
1. De raming is opgebouwd uit 3 posten; exterieur/BENG, 



interne verbouwing en installaties/BENG. Hieronder vallen o.a. de 
werktuigbouwkundige installaties, te denken aan warmtepomp, 

luchtbehandeling etc. 
 
2. Ja. 
 
3. Naar alle waarschijnlijkheid is verzwaring van de bestaande 

aansluiting vereist. 
 

4. Ter voorbereiding van de bouw is een programma van eisen 
opgesteld en is het toekomstig gebruik in kaart gebracht.  De 
architect is gevraagd optimaal invulling te geven aan deze 
wensen/eisen in de bestaande Lambertusschool, zoveel als mogelijk, 

binnen het beschikbaar gestelde budget. De gemeente is de 
opdrachtgever. 
 
5. De architect is op de hoogte van het door de raad toegezegde 
krediet van € 1.300.000 incl. BTW. Uit dit budget is reeds € 180.000 
incl. BTW verstrekt als voorbereidingskrediet zodat € 1.120.000 incl. 

BTW resteert. Op basis van het overlegde programma van eisen en 

het verwachte toekomstige gebruik heeft de architect een eerste 
uitwerking aangereikt, hetgeen resulteert in de overlegde globale 
kostenraming. Met inachtneming van het toegezegde budget dient 
het ontwerp en de kostenraming daarop aangepast te worden.   
 
6. De eerste contacten voor sponsering zijn gelegd, verdere 
effectuering van deze aanvragen is afhankelijk van het uiteindelijk te 

realiseren plan. 
 
7. Zodra er concrete voortgang is in de realisatie van het dorpshuis 
Neeritter wordt de commissie geïnformeerd. 
 
8. Het voornemen om kinderopvang te realiseren in basisschool St. 

Lambertus is een initiatief van Natureluur en het dorpsoverleg. De 
gemeente staat op het standpunt dat aan het realiseren van een  
kinderopvangvoorziening in de vml. Basisschool in Neeritter geen 

medewerking wordt verleend, m.n. vanwege de realisatie van 
kinderopvang in de nieuwe basisschool in Ittervoort. 
 
9. Zie de reactie op vraag 8, er zijn dus geen consequenties voor de 

ruimte van Hoera in de nieuwe basisschool. 
 

 

Besluit college of 

portefeuillehouder 

 Datum: 29 november 2022 

Besluit van (wie): College van B&W 

Besluit luidt: Akkoord 

 
 


